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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottságának 2024. március 13. (szerda) napján a 9 órára meghirdetett, de ténylegesen 9 óra 15 
perckor kezdődő Szekszárd Megyei Jogú Város Polgármesteri Hivatalának Polgármesteri Tárgyaló 
termében megtartott rendes, nyilvános üléséről/ 
 

Jelen vannak:    Bomba Gábor elnök- 
Rácz Zoltán elnökhelyettes- 
Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér bizottsági tag- 
Máté Péter bizottsági tag- 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr/ Holczer Mónika igazgatóságvezető (! jegyző megbízásából 
jegyzői megbízottként)- 
dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető- 
Zsiga Marianna igazgatóságvezető- 
Magyar Károly igazgatóságvezető- 

 dr/ Varga !ndrás osztályvezető; 

 Magyarné Somogyvári Tünde osztályvezető- 
 

Meghívott: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató/ 
 

Bomba Gábor elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy a bizottságból 4 bizottsági 
tag jelen van, a bizottság határozatképes; !z elnök az ülést 9 óra 15 perckor megnyitja. 

 

Bomba Gábor elnök: ! kiküldött napirendekhez képest érkezett egy új zárt üléses javaslat, új napirendi 

pont, a Könyvtár és Levéltár költöztetése tárgyban indított közbeszerzési eljárásban benyújtott 
ajánlatok érvényessége vonatkozásában a közbenső döntés meghozatala, ez a zárt ülésre érkezett, ki 
lett küldve email-ben.  

 

!z elnök szavazásra teszi fel a „Javaslat az „IGY Könyvtár és MNL TV Levéltár költöztetése (MVP) 

(EKR001954362023)” tárgyban indított közbeszerzési eljárásban benyújtott ajánlatok érvényessége 
vonatkozásában a közbenső döntés meghozatalára” új napirendi pont zárt ülésre való felvételének 
elfogadására irányuló javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a zárt ülés napirendjének elfogadására irányuló javaslatot, amelyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a nyílt ülés napirendjének elfogadására irányuló javaslatot, amelyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a teljes ülés napirendjének elfogadására irányuló javaslatot, amelyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
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NAPIREND 

1. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatát terhelő kötelezettség elismerésére és annak 
harmadik személy részéről történő teljesítésének elfogadására 

(65/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat a TOP_Plusz 6.2.1-23 pályázati felhívás keretében elkészült Sötétvölgyi gyermektábor 
felújításához kapcsolódó koncepcióterv elfogadására 

(74/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

3. napirendi pont: 

Közterület használati díj elengedésére irányuló kérelem 

(66/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

4. napirendi pont: 

Magyarországi Német Színház kérelme 

(68/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

5. napirendi pont: 

Kérelem önkormányzati tulajdonban levő, Szekszárd 7708/3 hrsz-ú ingatlan vételárának 
részletekben történő kifizetésére 

(69/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

6. napirendi pont: 

Javaslat a „Városkapu” lakópark beruházás keretében létesült parkolók kezelői feladatainak 
átvételére 

(70/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

7. napirendi pont: 

Kötelezettségvállalás utólagos jóváhagyása a vetési varjak riasztásához 

(71/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 
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8. napirendi pont: 

Állásfoglalás fizető parkolóhelyek díjmentes használatára 

(75/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

9. napirendi pont: 

Javaslat a „Vállalkozási szerződés Szekszárd város területén földi úton történő 2024-2025; évi 
vegyszeres szúnyoggyérítésére” tárgyú beszerzési eljárás megindításának jóváhagyására     
(72/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

10. napirendi pont: 

Javaslat a „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata zártkerti és külterületi területeinek, 
útjainak, vízelvezető szurdokjainak gallyazása, kaszálása II;” tárgyú beszerzési eljárás 
megindításának jóváhagyására 

(73/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

11. napirendi pont: 

Javaslat a „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának intézményei és Szekszárd Megyei Jogú 
Város Polgármesteri Hivatala részére futárszolgálat körébe tartozó feladatok ellátására” tárgyú 
árajánlat kérés megindításának jóváhagyására     
(67/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

ZÁRT: 
 

12. napirend pont: 

Településképi bejelentés tudomásul vétele iránti kérelem Szekszárd, Kilátó u; 17; hsz; alatti lakásból 
irodák kialakítására 

(64/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 

Előadó: Herr Teréz főépítész 

 

13. napirend pont: 

Javaslat az „IGY Könyvtár és MNL TV Levéltár költöztetése (MVP) (EKR001954362023)” tárgyban 
indított közbeszerzési eljárásban benyújtott ajánlatok érvényessége vonatkozásában a közbenső 
döntés meghozatalára 

(76/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 
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1. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatát terhelő kötelezettség elismerésére és annak 
harmadik személy részéről történő teljesítésének elfogadására 

(65/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Tisztelettel köszöntöm a Bizottság tagjait/ Ez az Ipari Parkban 
pályázaton kívül felépült kerítősről szólt/ ! kerítés építésére biztos volt egy bíztatás a kivitelező részére. 

Nem abban a minőségben építette, ahogy kellett volna a B csarnokhoz, de egyébként a kerítés 
fennmaradására valószínűleg itt Bartal Zoltán ügyvezető úr is megerősíti, hogy a kerítés 
fennmaradásához az Ipari Parknak azért érdeke fűződik/ ! pályázatban nagyon nem lehet elszámolni, 
ettől függetlenül megkerestük annak jogi lehetőségét, hogy a kerítés fennmaradjon/ ! szerződés arról 
szól és az előterjesztés, hogy ezt a kerítéssel kapcsolatos kötelezettségünk 3/ fél részéről történő 
teljesítést elfogadjuk, tehát ezt a kerítést az Ipari Park Kft/ fogja kifizetni és a kerítés fennmarad, de 
szigorúan leválasztva az Önkormányzat Ipari Park TOP fejlesztésétől/ Ennek a jogi kereteit teremtettük 
meg, a kerítés marad, kifizetjük az általunk megállapított költségkerettel, melyet a kivitelező 
elfogadott.  

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

67/2024; (III;13) határozata 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatát terhelő kötelezettség elismerésére és annak 
harmadik személy részéről történő teljesítés elfogadásának jóváhagyásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 6/1/ pontjában meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. javasolja döntéshozónak, hogy az előterjesztésben meghatározott tényállás következtében 
létrejött kötelem alapján (megbízás nélküli ügyvitel szabályai szerint, a BÁTÉPKER Építőipari és 
Kereskedelmi Kft; felé fennálló pénzügyi szolgáltatás teljesítése) keletkezett kötelezettséget 
elismerje az alábbi 2/ pontban meghatározott jogcímen és az előterjesztés 3/ mellékletében 
részletezett összegben/  
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 
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2. javasolja döntéshozónak, hogy az Önkormányzat, mint a megbízás nélküli ügyvitel alapján 

keletkezett kötelem kötelezettje hozzájáruló nyilatkozatát megadja ahhoz, hogy a BÁTÉPKER 
Építőipari és Kereskedelmi Kft/, mint a kötelem jogosultja felé fennálló (költségtérítés 
jogcímén, nettó 1;272;942,-Ft, + Áfa, azaz bruttó 1;616;636,- Ft összegű) pénzügyi szolgáltatása 
teljesítésre vonatkozó kötelezettségét a Szekszárdi Ipari Park Korlátolt Felelősségű Társaság, 
mint harmadik személy teljesítse az előterjesztés 2/ melléklete szerinti tartalommal/ 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

3. felhívja az alpolgármestert, hogy - Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
által a 29/2019; (XII;23;) önkormányzati rendelettel elfogadott és a 7/2023; (III;30;) 
önkormányzati rendelettel módosított Szervezeti- és Működési Szabályzata (a továbbiakban: 
SZMSZ) 2; melléklet „! polgármesterre átruházott közgyűlési feladat és hatáskörök” alcím 60; 
pontjában foglaltak alapján - az előterjesztés 2/ mellékletét képező „Hozzájáruló 
nyilatkozatot”, az ott meghatározott jogcím és összegnek megfelelően, alírja és azt követően 
a nyilatkozatot a Szekszárdi Ipari Park Kft/ ügyvezetőjének pénzügyi teljesítés céljából átadja/  
 

Határidő: döntéshozatalt követő 10 nap 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

4. felhívja a Szekszárdi Ipari Park Kft/ ügyvezetőjét, hogy az alpolgármester által aláírt 
„Hozzájáruló nyilatkozat” birtokában, az Önkormányzat helyett teljesítse a nyilatkozatban 
foglalt kötelezettséget a BÁTÉPKER Építőipari és Kereskedelmi Kft; felé, az ott meghatározott 
összegben és jogcímen, mint harmadik személy részéről teljesítő, valamint a pénzügyi 
teljesítés megtörténtét igazolja az Önkormányzat felé/ 
 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős:  Bartal Zoltán ügyvezető 

 

5. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát, hogy tegye meg a szükséges 
lépéseket a Szekszárdi Ipari Park Kft/, mint harmadik személy részéről történő – a fenti 

pontokban részletezett – teljesítésének elősegítése végett/ 
 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős:  Zsiga Marianna Igazgatóságvezető 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat a TOP_Plusz 6.2.1-23 pályázati felhívás keretében elkészült Sötétvölgyi gyermektábor 
felújításához kapcsolódó koncepcióterv elfogadására 

(74/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Ismét tisztelettel köszöntöm a Bizottságot/ ! Sötétvölgyi 
gyerektábor felújítása kifejezetten az épületekre vonatkozott volna a döntéshozók szándéka szerint, a 
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TOP Plusz felhívás, kiírás viszont ezt nem engedi meg, tehát felkértük a turizmusban igencsak jártas 
tervezőt és az ő vállalkozását, hogy készítsen egy koncepciótervet/ Ez a koncepcióterv a meglévő 
gyerektábor infrastruktúráját erősítené, de oly módon, hogy természetesen egy funkcióváltással, mert 
funkcióváltáson menne keresztül, tehát támogatná a gyerektábor kiszolgálását, ellenben önálló, egy 
pontszerű fejlesztés is megvalósulna, ezért fontos a fogalom, hogy funkcióváltás, elnevezésváltás, mert 
a felhívás a szálláshely fejlesztést nem támogatja/ Ez az épület, amit megtervezett a Hegyi Zsuzsanna 
és csapata, nem nagyobb épület, mint az eddigi, bennünket, én azt mondom, a Hivatal munkatársai 
nevében beszélhetek, megelégedettséggel tölt el, hogy nem nagyobb/ Nyilván mindannyiunkban 
felmerült a fenntartással kapcsolatos nehézség/ Hozzá kell tennem mindjárt, hogy kiváló kollegáim arra 
is felkészültek, hogy ha itt felmerülnek kérdések, hogy akkor, ha ez drága, ha a fenntartás drága, 
engedjük el, ez a legfontosabb üzenetem, hogy Natura 2000-es területen meg kell valósítani a 
versenyképes városfejlesztés keretében egy pontszerű fejlesztést/ Szekszárd Megyei Jogú Városnak a 
Gemenc is Natura 2000-es, de a Szekszárdi-dombság is 2000-es terület, ebből tételesen megvizsgálták 
a kollegáim, hogy melyik az, ami az Önkormányzat tulajdonában van/ Magyarné Somogyvári Tünde 
osztályvezető kolleganőm ezt akár tételesen el tudja mondani/ Ha eltérünk a Sötétvölgytől vagy 
aggályaink vannak vagy nem akarjuk ezt a tervet, akkor mindjárt tudjuk ajánlani az opciókat, hogy hol 

lehet, milyen módon/ Szerintem ez egy nagyon jó és előremutató megoldás lenne, hogy itt az 
infrastruktúrát ilyen módon fejlesszük, ahogy ezt a tervezők megtették, majd pedig önerőből vagy 
Kisfaludy programból vagy bármilyen más szálláshely fejlesztésre kiírt pályázatból meg lehet próbálni 
és meg is próbálnánk magukat az épületeket is fejleszteni/ Köszönöm a szót/ Ha kérdés van, szívesen 
válaszolok én is és Somogyvári Tünde kolleganőm/ 
 

Bomba Gábor elnök: Előbb megkérdezném a Vagyonkezelőt, hogy a fenntartással kapcsolatban mi a 
véleménye/ 
 

Bartal Zoltán ügyvezető igazgató: Ennek a koncepciónak a lényege, hogy a szálláshelyeken kívül 
megújul minden és ezt igazából egészében fenn kell tartani, üzemeltetni kell. Edittel erről beszéltünk 
többször is, sőt legutóbb egy hosszabb beszélgetés volt, ugye nehéz kalkulálni, hogy milyen bevétellel 

számolhat maga ez a tábor a koncepció megvalósulása után, itt csak a költségekkel tudunk számolni, 
nyilván emberi erőforrás, tehát gondnok, takarító személyzet, ez kell oda, nyilván a rezsiköltségek 
jönnek be, tehát itt azért lesznek költségei ennek a tábornak. A bevételi oldalt azt nem tudjuk 
kalkulálni, mert nincs tapasztalatunk, soha nem végeztünk ilyen típusú munkát, tehát ebben nem 
tudunk kalkulálni. Igazából akkor lehet ezt nyereségesen üzemeltetni, ha a szálláshelyek is megújulnak. 

A mostani szálláshely minőségével ezt nem lehet nyereségesen üzemeltetni, ezt állíthatjuk. Jó a 
koncepció, tehát meg kell újítani ezt a tábor, de ezt hozzá kell tenni. Nyilván a szálláshelyek 
megújításának az alapja az infrastruktúrának a javítása, illetve teljes felújítása, így az elektromos 
hálózatról, vízhálózatról beszélünk, ez alapvető, ezeket mindenképpen bele kell rakni, ez egy alapja 

lehet a szálláshely megújításának, nyilván a későbbiekben valamilyen forrásból azokat a szálláshelyeket 
nem felújítani, újra kell építeni igazából/ !z első pár évben biztos, hogy veszteséges lesz meglátásom 
szerint ez a koncepció/ 
 

Bomba Gábor elnök: Kivéve, ha lesz Kisfaludy ide, vagy ki tudja. 

 

Bartal Zoltán ügyvezető igazgató: ! Kisfaludynál 2 részre bontották, van egy felső korlát, azt hiszem 8 

vagy 10 szoba, abba nem férünk bele és ráadásul a táborok, a gyerektábor, úttörőtábor szintén nincs 
benne, kivették rögtön az elején a Kisfaludy programból, csak az Erzsébet táborok kerültek bele, tehát 
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a Kisfaludy programba esélytelen belekerülnie a sötétvölgyi tábornak, ezt már kb/ vagy 3 éve próbáljuk, 
de lehetetlen. 

 

Bomba Gábor elnök: Tündi, láttok valami lehetőséget? 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Hegyi Zsuzsa azért tett egy javaslatot. Lehet, hogy ez itt nem jó 
javaslat, de mint minden tábor tekintetében, minőségemelést kell végrehajtani, komoly szabályoknak 
kell megfelelni. Hegyi Zsuzsa, mint alternatíva, azt javasolta, hogy esetleg kempinggé átminősíteni. 
 

Bartal Zoltán ügyvezető igazgató: Gyermektáborként szerepel a szerződés a város meg a 
Vagyonkezelő között, tulajdoni lapon úttörőtáborként, gyermektáborként szerepel, tehát ez mindig is 
gyermektábor volt. Most ezt leminősíteni kempingnek nem látom értelmét. Nem tudom, ezt, hogy 

gondolja, de ez hülyeség. Az, hogy egy tábort leminősítünk kempingnek, annak nagyon sok vonzata 

van. Az nem úgy megy, hogy akkor innentől úgy hívjuk, azt az egész kormányhivatali rendszeren, 

mindenen végig kell vinni, az nem így működik, hogy egyszer csak fogjuk magunkat/ Nem is értem, de 
mindegy. 

 

Rácz Zoltán elnökhelyettes: Kétfelé bontanám a mondandómat. Az egyik az, hogy nekem is ígéretet 
tett a Hegyi Zsuzsa, nevezetesen arra, hogy szívesen betanítja, illetve ad olyan instrukciókat annak az 
embernek, aki majd ennek a gazdája lesz, hogy hogyan lehet, meg hogy kellene ezt működtetni úgy, 
hogy ne legyen nagyon ráfizetéses. Én nem hiszek abban, hogy nyereséges lesz az első években, tehát 
hogy ne legyen nagyon ráfizetéses és hogyan lehet beindítani a turisztikai részét ennek a dolognak. Ő 
olyasmikről is beszélt, hogy minden iskolában vannak olyan órák, olyan napok, amikor kiviszik a 

gyerekeket ilyen, kvázi táborokba vagy olyan foglalkozásokat tartanak nekik és például ez, hogyha 

belegondolunk tényleg rengeteg iskola van az országban, akiket meg lehet keresni, tehát arra gondolt, 
hogy magát a technikát, a technológiát, amiben nekünk azért nincsen tapasztalatunk, a turisztikai 

technológiát szívesen átadja annak, akit a Vagyonkezelő megbíz ezzel, ezt én fontosnak tartom. A másik 
dolog, ami engem kicsit berzenkedéssel töltött el az, hogy megint úgy adtunk ki egy tervezői megbízást, 
hogy nem volt tervindító megbeszélés előtte. Igen, tehát nem volt tervindító megbeszélés, hogy mit 
szeretnénk, mi az elvárás, meg mi az, amit gondolunk, úgyhogy a tervező hozott egy olyan alternatívát, 

ha látjátok, itt van egy konyha, étterem, meg van egy fürdő. A tervező hozott így keresztbe egy 
épületet. Ezt az épületet teljesen újra kellene lealapozni, ezt elbontani, szétverni mindent. Ő kb. hozott 

egy 300 m2-es épületet, az új épületet, nem pontos a szám, de nagyságrendileg ez. A meglévő alapozás, 

a jelenlegi konyha, étterem szintén 300 m2. Amikor egyáltalán elkezdtem ezzel úgy foglalkozni, hogy 
hogyan lehet a legolcsóbban, legészszerűbben megvalósítani egy ilyen fejlesztést, akkor azt mondtam, 
hogy tulajdonképp úgy lehet, hogy egy ilyen 6 méteres épületet L alakban rárakok erre a 300 m2-re, 

mert kb. az a 300 m2 le is fedi azt, amire szükségünk van, meg amit a tervező hozott. Ráteszünk egy 
ilyen 6 méteres fesztávú épületet, ami egyébként teljes összhangban van a többi épülettel, mert az is 

6 méter fesztávú, tehát lehet tipizálni az egészet és itt előtte kialakítok egy teraszt. Ezzel szemben ő 

azt csinálta, hogy itt alakított ki egy teraszt, tehát szétverte a meglévő értékünket, hogyha így 
fogalmazok, ha nagyon vulgárisan akarom ezt megfogalmazni. Mi ezt megbeszéltük egyébként a 
Zsuzsával és a tervező hölggyel is, hogy amikor sorra kerül ennek a valódi engedélyezési tervszintű 
feldolgozása, mert ez egy koncepcióterv, tehát amikor felmerül, ezeket végig kell szépen beszélni és a 
lehető legészszerűbben, ők abszolút nyitottak erre, hogy ezt így megcsinálják és átgondolják az 
egészet. Most én azért mondom ezt, mert minden egyes ilyen beruházásnál vagy minden egyes ilyen 
tervezési feladat kialakításánál legalább 3 olyan egyeztetésnek kell menet közben megtörténnie, egy 
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terv indító megbeszélés, hogy mit akarunk, azt fogalmazzuk meg pontosan és milyen elvárásaink 
vannak vagy mit gondolunk mi a világról. Nem biztos, hogy jól gondoljuk, tehát a tervező minden 
további nélkül hozhat új szempontokat, új gondolatokat be, akkor azzal majd szembesülünk és vagy 
elfogadjuk vagy azt mondjuk, hogy jó, oké, de vannak erősebb szempontok, amik a mi érvelésünket 
támasszák alá. A másik dolog az, amikor elkészül egy koncepcióterv, akkor jön a következő egyeztetés, 
amit szintén végig kell csinálni és nagyon komolyan végig kell csinálni, mert utána már piszok nehéz 
bármit javítani rajta. Az összes beruházásunk ezen bukott el a piactól kezdve az uszodáig minden, hogy 
ezek a lépések nem történtek meg, tehát nagyon-nagyon kérem azt, hogy a jövőben minden ilyen 
dolgot, ezt nagyon korrektül és pontosan meg kell csinálni. Ez nem jelent semmiféle jelentős többletet 
munkában, viszont utána nem kell kínlódni azzal, hogy mindig futunk az események után. Köszönöm. 

Nem pontosan 300 m2, kevesebb valamivel, de teljesen mindegy egyébként, mert nem ez volt a lényeg, 
hanem az, hogy pont lefedi, tehát éppen lefedi, tehát amikor ezt végiggondolja az ember, akkor abból 
indul ki, ugyanis amit hozzátoldanak egy meglévő alaphoz, az soha nem dolgozik együtt, tehát ott 
mindig repedés lesz meg mindenféle bajság, tehát nem érdemes ilyennel a magunk dolgát 
megnehezíteni/ 
 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Én szívesen annyival kiegészítem, hogy nem tudom elképzelni, 
nincs információm arról, hogy valaha is lesz olyan forrás, hogy a komplett tábor felújításra kerülhessen, 

épület is és kiszolgáló épület is. Most az az út, hogy valami ködös jövőben, abban bízva, hogy egy egész 
tábort egyben felújíthatunk vagy pedig, hogy elkezdjük ezt a részét rendbe tenni és szerintem ez is a 
színvonalat emelni fogja, megtölthető. Én azt gondolom, hogy a 167 m2-nek azért kell elhangoznia, 
mert annyi a fedett, zárt terület. A költségeknél nagyon nem mindegy, hogy 167-ről vagy 300-ról 
beszélünk. 167 m2, nyilván 300-at kell majd kamerákkal meg egyebekkel védeni, mert bennem is 
felmerült az a dolog, hogy most a Vármegyével közösen a Szarvas csárdára vármegyei forrásból 700 
milliót ráköltünk, ott is figyelni kellett, hogy 60 m2 legyen temperáló fűtéssel, ott is végig kell gondolni 
ezt a bizonyos 270 napos nyitvatartást, de nyilván az országos trendeknek megfelelően egy ilyen 
regisztrációhoz kötötten. Lesz most, ha a pályázzunk erre, 2 városkörnyéki nagy beruházás, azt nyilván 
nem csak a fenntartási időszakban, hanem utána is jó lenne, célszerű lenne megőrizni a város számára 
és az a városnak hoz. Nem tudom elképzelni, azért ezt mondjuk el, hogy egyszerre az egész táborra 

hogyan lehetne pénz, most vagy ezen a módon hozzányúlunk, vagy várunk egy bizonytalan jövőre. Mi 

készültünk, tehát láttuk az aggályokat, elfogadjuk az aggályokat és készültünk más Natura 2000-es 

területekkel. Tündi szívesen felsorolja, hátha valakinek van ötlete, hogy ott pontszerűen, ugyancsak 

ilyen sütögetők vagy kerékpártároló vagy bármi, ez azért egy szebb történet lenne és hasznosabb. 

 

Máté Péter tag: ! sötétvölgyi tábor azért az egy értékes terület, én úgy gondolom, hogy a jelenlegi 

állapot az méltatlan a helyhez és abban a pillanatban, hogyha egy része megújult, akkor utána megy 

egy következő lépés, hogy a többi hogyan újul meg hozzá. Valójában egyik vonzaná a másikat és attól 
kezdve én ezt nem engedném el, tehát egyetértek veled ebben. Nem engedném el, mert legalább 
menjünk egy kicsit előre. Amit hozzá lehet fűzni a kivitelezés folyamán felújításokat, értem, a 

villanyvezeték meg víz stb., azokat mindenképp hozzá kell fűzni amennyire lehet, és szerintem 
használjuk ki ezt a lehetőséget, legfeljebb majd saját forrásból vagy valamilyen, nem tudom miből vagy 
ki tudja, mit hoz a jövő. Ez a hely adott, akkor ezt próbáljuk meg, tényleg értékes terület Sötétvölgy. 

 

Bomba Gábor elnök: Én ott éreztem bizonytalanságot, hogy az üzleti terv hogyan fog alakulni, de a Zoli 
említette, hogy bevonhatnánk akkor a turisztikai koncepciótervet készítőket, és itt a határozatban 

inkább azt mondanám, hogy ne egyedül a Vagyonkezelőre rakjuk ezt a terhet, hanem hogy együtt 
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készítsenek üzleti tervet, hátha be tud hozni olyan szempontokat, ami máshol megvalósult és mi még 
nem gondoltunk rá, hiszen egy gyerektábort üzemeltettünk, nem egy olyan „épületet”, amit meg lehet 

tölteni akár gyerekekkel, előadásokkal, bármivel, úgyhogy ennyiben módosítanám a határozati 
javaslatot, hogy a Vagyonkezelő és a koncepcióterv elkészítője készítsen üzleti tervet. Van még 
kérdésetek? Nincs, akkor egy határidőt kellene mondanunk a pályázathoz. Az üzleti terv benyújtása 
már szükséges vagy meg tudjuk pályázni és tudjuk pótolni? Akkor az üzleti terv, adhatunk egy olyan 2 

hónapot. 
 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: ! pályázati benyújtásról a Közgyűlés dönthet, tehát itt nem tudunk 
dönteni/ !zért hoztuk be, hogy elfogadtassuk/ 
 

Máté Péter tag: !kkor javasoljuk a Közgyűlésnek elfogadásra/ !z úgy jó? 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Igen. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el; 
 

Bomba Gábor elnök: Az 1. pont akkor úgy módosulna, hogy dönt a koncepcióterv elfogadásáról és 
javasolja a Közgyűlésnek a pályázat benyújtását a 2. pontban pedig felkéri a Szekszárdi Vagyonkezelőt 
és a turisztikai koncepcióterv elkészítőjét, hogy 2024. április 30-ig készítsen üzleti tervet a létesítmény 
üzemeltetéséről és fenntartásáról.  
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

68/2024; (III;13) határozata 

a sötétvölgyi, korábbi ifjúsági tábor turisztikai fejlesztése: Madarak Háza és ökoturisztikai pihenő 
című koncepcióterv elfogadásáról 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
az Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az Önkormányzat Szervezeti és 
Működési Szabályzatáról szóló 29/2019/ (XII/ 23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet, Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottság 5/1/ pontjában rögzített hatáskör alapján 

 

1. dönt „! sötétvölgyi, korábbi ifjúsági tábor turisztikai fejlesztése: Madarak Háza és 
ökoturisztikai pihenő“ című koncepcióterv elfogadásról, egyúttal javasolja a Közgyűlésnek a 
pályázat benyújtásával kapcsolatos döntés meghozatalát- 

 

Határidő: 2024; március 13; 
Felelős:  Bomba Gábor elnök 

 

2. felkéri a Szekszárdi Vagyonkezelő Kft/ ügyvezető igazgatóját, hogy a koncepcióterv készítőjével 
együttműködve az elfogadott turisztikai koncepcióterv alapján 2024/ április 30-ig készítsen üzleti 
tervet a létesítmény üzemeltetéséről, fenntartásáról/ 
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Határidő: 2024; április 30; 
Felelős:  Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 

 

3. napirendi pont: 

Közterület használati díj elengedésére irányuló kérelem 

(66/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Köszönöm a szót. Tisztelt Bizottság! A kérelmező a CB! előtt évről 
évre, szoktam én is arra járni, árulja a virágait egész évben gyakorlatilag. Ebben az előterjesztésben az 
szerepel, hogy kicsit több, mint 1/400/000 forint lenne a közterület-használati díj ezen tevékenység 
folytatására, ő kéri ennek elengedését. Még azt feltüntettük az előterjesztésben, hogy minden évben 
ezt kérte és tavaly a bizottság elengedte neki ezt a díjat, tehát nem kellett fizetnie közterület-használati 
díjat. Szerintem mindenki tudja, hogy kiről beszélünk, úgyhogy kérem a javaslatunk elfogadását. 

Köszönöm szépen. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el; 
 

Bomba Gábor elnök: A tavalyihoz hasonlóan az elengedést tenném fel szavazásra. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

69/2024; (III;13) határozata 

Farkas Jánosné közterület használati díj mellőzésére vonatkozó kérelméről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ 
mellékletének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 12/ pontjában kapott felhatalmazás, 
valamint a közterületek használatáról szóló 4/2019/ (II/5/) önkormányzati rendelet 15/ § (2) 
bekezdésében kapott felhatalmazás alapján eljárva, Farkas Jánosné virágárusítás kapcsán benyújtott, 
a közterület használati díj elengedésére vonatkozó kérelmét támogatja, és hozzájárul a közterület 
használati díj mellőzéséhez/ 
 

Határidő: határozathozatal napja 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

4. napirendi pont: 

Magyarországi Német Színház kérelme 

(68/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 
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dr; Varga !ndrás osztályvezető: Köszönöm a szót. Tisztelt Bizottság! Annyival kiegészíteném az 
előterjesztést, amennyiben maga a parkolási rendelet nem teszi lehetővé, hogy a bérleti díjat 
elengedje akár a Közgyűlés, akár a Bizottság, ilyen méltányossági jogkör gyakorlására nincs lehetőség, 

viszont amennyiben valamilyen módon az Önkormányzat támogatni kívánja a Német Színháznak ezt a 
fajta tevékenységét, akkor a Bizottság méltányossági alapon dönthet arról, hogy irodánként, 
üzlethelyiségenként stb/ 2 gépjárműre vonatkozóan jogosultak a szervezetek 50%-os kedvezményes 
bérlet vásárlására. A Bizottságnak van hatásköre, hogy ennél a 2 darabnál magasabb számot állapítson 

meg esetlegesen a Német Színház számára. Jelezte a kérelemben, hogy több hétre, hónapra érkeznek 
ezek a díszlettervezők, illetve rendezők, adott esetben, ha vásárol egy bérletet, akkor a kedvezményes 
bérlet vásárlására biztosíthat a Bizottság. 

 

Bomba Gábor elnök: Köszönöm szépen/ Vagyonkezelő? 

 

Bartal Zoltán ügyvezető igazgató: Beszéljünk akkor a parkolásról, mert itt még több napirendi pontban 

is ez fel fog merülni. Parkolási díjat senki nem szeret fizetni. Folyamatosan érkeznek a kérelmek, 

engedjük el, felezzük meg, ennek a szervezetnek miért kell fizetni, annak a szervezetnek miért kell 
fizetni, ők szerelők, ők védőnők, ők ápolók, ők ez, ők az, tehát egy olyan körnek a kérelmei érkeznek 
heti szinten hozzánk, hogyha elindulunk ebbe az irányba és azt mondjuk, hogy oké, akkor igazából 
mindenki ingyen fog parkolni, tehát elérkezünk egy olyan helyzetbe. Ezt mérlegelni kell, persze értem, 

Német Színház, meg oké, lesz még azt hiszem előterjesztés másról. A belső, tehát az egyes zónában a 

parkolók telítettsége 90% fölött van folyamatosan, tehát azért ezt tudni kell, tehát minden ilyen 
ingyenes vagy kedvezményes ezeket növeli. Ezt csak úgy éreztetésképpen/ 
 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el; 
 

Bomba Gábor elnök: A kiküldött határozati javaslatot tenném fel szavazásra, amelyben megállapítjuk, 
hogy 2 darab ingyenes parkolóhely biztosítására nincs lehetőség, 2. pont, hogy tájékoztassuk erről a 
kérelmezőt. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

70/2024; (III;13) határozata 

a Magyarországi Német Színház díjmentes parkolóhelyhasználat iránti kérelméről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága  
 

1. megállapítja, hogy a közterületi parkolók üzemeltetéséről és a parkolási díjakról szóló 5/2015/ 
(II/11/) önkormányzati rendelet (továbbiakban. Kpr/) alapján a Magyarországi Német Színház 
kérelmében szereplő további 2 db ingyenes parkolóhely biztosítására nincs lehetőség/  

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 
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2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a döntésről és Kpr/ előírásairól tájékoztassa a kérelmezőt/ 
 

Határidő: döntéshozatalt követő 8; nap 

Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

5. napirendi pont: 

Kérelem önkormányzati tulajdonban levő, Szekszárd 7708/3 hrsz-ú ingatlan vételárának 
részletekben történő kifizetésére 

(69/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

dr; Varga !ndrás osztályvezető: Köszönöm a szót. A Bizottság a februári ülésén tárgyalta ennek az 
ingatlannak az értékesítését, a kérelmező elfogadta a Bizottságnak a vételárra vonatkozó ajánlatát, 

javaslatát, viszont egy részletfizetési kérelemmel fordult az Önkormányzathoz. A Hivatal megvizsgálta 
a vonatkozó önkormányzati rendeletet, hogy ad-e erre egyáltalán lehetőséget és a vizsgálat 
eredménye az volt, hogy legfeljebb 90 napos fizetési határidőt tud biztosítani a Bizottság. A kérelem 
ugye 18 hónapról szól, tehát erre a vagyonrendeletünk nem ad lehetőséget, ezt a 90 napos határidőt 

tartalmazza a határozati javaslat is. 

 

Bomba Gábor elnök: Köszönöm. Más módszer nincs, hogy valamivel hosszabbítsuk, mert nyilván azért 
a 18 hónap soknak tűnik, de azt is értem, hogy lehet, hogy egyben kifizetné, most a 90-nel sokkal 

előrébb nem lesz, az valami nagy terhet okoz, tehát akkor erre nincs semmilyen lehetőségünk. 

 

dr; Varga !ndrás osztályvezető: Jelen szabályozás szerint nincs/ Egyébként itt ellentmondásos a 
vagyonrendeletnek a becsatolt szabályozása, úgyhogy ezt lehet, hogy majd még átgondoljuk, a 

részletfizetés, fizetési határidő meg a kamatok tekintetében. Érzek egy kis ellentmondást a 

szövegezésben. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el; 
 

Bomba Gábor elnök: Akkor lenne egy olyan javaslat, vagy az adásvételi szerződés megkötését 90 
nappal hosszabbítsuk meg és az adásvételi szerződésben a maximális 90 napos részletfizetést 
javasolnám. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

71/2024; (III;13) határozata 

a Szekszárd 7708/3 hrsz-ú ingatlan vételárának részletekben történő kifizetéséről  
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
(későbbiekben. GVB) az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004/ 
(XII/ 1/) számú rendelet 38/ §-a szerint meghatározott hatáskörben eljárva 

 

1. hozzájárul az önkormányzati tulajdonban levő, Szekszárd 7708/3 hrsz-ú, a) gyümölcsös művelési 
ágú, 1191 m2 alapterületű, b) szőlő művelési ágú 995 m2, c) fásított terület művelési ágú 1492 m2 

alapterületű alrészletekből álló, mindösszesen 3678 m2 alapterületű ingatlan értékesítéséhez a GVB 
21/2024/ (II/7/) határozatában meghatározott eladási áron az önkormányzat vagyonáról és a 
vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004/ (XII/ 1/) számú rendelet 38/ § (1) bekezdésében 
meghatározott maximális 90 nap fizetési határidő engedélyezésével; 
 

!z adásvételi szerződés elkészítésének költsége és a tulajdonjog ingatlan-nyilvántartási 
bejegyzésével kapcsolatos költségek kérelmezőt terhelik/ ! kérelmező részéről megbízott ügyvéd 
által készített adásvételi szerződés-tervezetet- amelynek megkötését a bizottság 90 nappal 
meghosszabbítja- kérelmező előzetesen meg kell küldje véleményezésre a Polgármesteri 
Hivatalnak. 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy jelen határozatról tájékoztassa kérelmezőt/ 
 

Határidő: döntéshozatalt követő 5; nap 

Felelős: Magyar Károly igazgatásvezető 

 

3. felhívja az alpolgármestert a kérelmező részéről megbízott ügyvéd által készített és a 
Polgármesteri Hivatal által jóváhagyott adásvételi szerződés aláírására/ 

 

Határidő: 2024; április 30; 
Felelős: Gyurkovics János alpolgármester 

 

6. napirendi pont: 

Javaslat a „Városkapu” lakópark beruházás keretében létesült parkolók kezelői feladatainak 
átvételére 

(70/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

dr; Varga !ndrás osztályvezető: Köszönöm a szót. Az utóbbi időben megszaporodtak a jelzések, 

panaszok a Vitéz utcai parkolással kapcsolatban. Megvizsgáltuk ezt a kérdést és az előterjesztés szerinti 
javaslatot tennénk a Bizottságnak. A Városkapu lakópark első üteme első épületéhez elkészültek a 
parkolók mind telken belül, mind ún/ telken kívül, de itt is mondjuk a beruházó tulajdonában lévő 
telekről van szó. A beruházási megállapodás szerint ezeknek a parkolóknak, mármint a lakóparkon 
kívüli parkolóknak az önkormányzati tulajdonba, illetve kezelésbe adása csak egy későbbi időpontban 
történne meg, de ahhoz, hogy az Önkormányzat esetlegesen szabályozni tudja itt a parkolási helyzetet, 

az a megoldási javaslatunk, hogy a kezelésbe vételt hozzuk előre, és a kezelésbe vételt követően már 
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lehet esetlegesen bármiféle forgalmi rendet szabályozni ezekre a parkolókra vonatkozóan és a Vitéz 
utcában. 

 

Bomba Gábor elnök: Annyi kérdésem lenne, hogy megszaporodtak a panaszok, de mi a probléma? 

Lehet, hogy Ti ismeritek, de én nem tudom, hogy mi a gond, mik a panaszok, hogy mi a baj. 
 

dr; Varga !ndrás osztályvezető: Működik a Vitéz utca végén egy autószerelő műhely és azok a 
gépjárművek foglalják a Vitéz utcában a helyeket, tehát amiket odavisznek javításra gyakorlatilag. 

 

Bomba Gábor elnök: Ha kezelésbe vesszük, akkor ez miért szűnik meg, hogyan? 

 

dr; Varga !ndrás osztályvezető: Ha a forgalmi rendet szabályozná az Önkormányzat akár egy 2 órás 
várakozási övezet létesítésével, onnantól kezdve nem állhatnak naphosszat ott ezek az autók/ 
 

Bomba Gábor elnök: Ezekről ki dönt? Tehát bizottsági döntés a kétórás? Vegyük kezelésbe, arról a 
Bizottság dönt és esetleg a Bizottság javasolhatja a Közgyűlésnek egyidejűleg azt is, hogy a kezelésbe 
vétel után akkor a forgalmi rendet szabályozza? 

 

Máté Péter tag: Dönthetünk most erről? Ez volt a kérdés/ 
 

dr; Varga !ndrás osztályvezető: Dönthetünk/ Igazából már felvettük a kapcsolatot a beruházóval, 
tehát ő nem gördít akadályt a kezelésbe adás ellen, úgyhogy megkötjük ezt a szerződést és azt 
követően válik lehetővé az, hogy ugye ezekre a parkolókra is kiterjessze az Önkormányzat esetlegesen 
ezt a 2 órás övezetet, de ez rendeletmódosítás. 

 

Rácz Zoltán elnökhelyettes: Én részt vettem az első pillanattól kezdve ennek a tervezésnek meg ennek 
a projektnek a kialakításában. A Vitéz utcában van 6 olyan vállalkozás, amit a város kitelepített annak 
idején a 90-es években még, hogy ott építsenek, ne az iparos udvarban ilyen kis műhelyeket. 

Megkapták a várostól ezt a lehetőséget, éltek is vele, most is működik ott 6 olyan gépkocsi javító meg 
más dolog is, egyébként nemcsak a gépkocsi elektromosság, és ők ott használták ezt a területet 
eredetileg és azt kértük a beruházótól az első pillanattól kezdve, hogy ezeket ne lehetetlenítse el, tehát 
kértük is, hogy építsen helyette parkolóhelyet a város számára, mert ez a városnak, a város 
lakosságának a használatába kellene, hogy menjen. Addig is használták, ők elfogadták ezt az érvelést, 

megépítették a parkolókat és most le van kerítéssel határolva, tehát ott van az üres parkoló, 10 vagy 

11 üres parkoló és senki nem használja. Most ezt kellene átvenni városi tulajdonba, ahogy az első 
pillanattól kezdve az egyezségünk szólt a tervezés és kivitelezés során, és ezt én mindenképpen 
javaslom, mert lehetetlen helyzet van ott. Aki arra járt vagy aki oda jár, egyébként az elektromos hibát 
a gépkocsiban nekem is ott javítják örökké, és látszik, hogy ott se megállni nem lehet, semmit és ott 
van az üres parkoló, tehát ezt csináljuk, vegyük át minél hamarabb és adjuk ki a lakosság részére. Tehát 
nem az üzleteknek a tulajdona lenne ez a parkoló, hanem igenis azoknak a vásárlóknak, azoknak a 

javítani szándékozó szekszárdi polgároknak, akik oda mennek ezeket a különböző javításokat 
elvégeztetni ezekkel a szolgáltatókkal. Köszönöm szépen. 

 

Bomba Gábor elnök: De akkor 2 órás zóna lesz, tehát 2 órát lehet ott állni, ez akkor mindenkinek 

egyértelmű. 
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Máté Péter tag: Igaziból ez a terület a mai napig a rendszám nélküli, javításra váró, forgalomból kivont 
autóknak a tárolására szolgált. Voltak ott olyan autók, amik hetekig ott voltak, vannak ott, amikor 

megjönnek az autószállító kamionnal és a használt autókat pakolják le róla, az egész utcában nem lehet 

közlekedni, mert az út közepén megállnak és elzárják a forgalom elől, tehát igaziból erről szól a dolog, 
hogy valójában parkolni lehessen egy 2 órás időkorlátos parkolással. Én ezt szeretném, hogyha 

beletennénk ezt a határozati javaslatba. Igen, Te is erről beszéltél/ 
 

Bomba Gábor elnök: Ez közgyűlési döntés, tehát javasoljuk majd ennek a zónának a kiterjesztését. 
Mondjuk az, hogy 2 óra alatt lehet, hogy nem sikerül a javítás, azért azt tudjuk, hogy egy 2 órás zónában 

meg lehet oldani, hogy nem a parkolóban javítják meg. Mondjuk így csinál az órával 1 óra múlva és 
akkor megint indul a 2 óra, bár ilyen biztos, hogy nem lesz. Ezzel azt megoldjuk, hogy az ottani javítást 
meg lehet oldani, viszont az is megoldódik, hogy nem lehet gépkocsitárolónak használni, mert azt azért 
senki sem szeretné. 

 

Rácz Zoltán elnökhelyettes: Egy dologgal szeretném kiegészíteni. Én is rákérdeztem erre, mert Péter 
ezt mondta korábban, hogy ott leraktak rendszám nélküli gépkocsikat, tehát behozták külföldről, meg 

mit tudom én, roncsokat. 2 szerelő azt állította, ott egymás melletti 2 szerelő, hogy ők egyáltalán 
ilyennel nem is foglalkoztak, viszont voltak olyan nepperek, akik ezt erre használták, tehát ezeket ki 
kell onnan mindenképpen zárni. Köszönöm. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el; 
 

Bomba Gábor elnök: Szerintem ez egy ilyen jó megoldás, annyival egészíteném ki a határozati 
javaslatot, hogy javasolnánk a Közgyűlésnek a kezelésbe vétel után a 2 órás zónába való kiterjesztést, 
rendeletmódosítást. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

72/2024; (III;13) határozata 

a „Városkapu” lakóparkhoz kapcsolódóan az 5366/22 hrsz-ú ingatlanon létesült parkolók  kezelői 
feladatainak átvételéről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 19/ pontjaiban meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. támogatja, hogy a Vitéz utca parkolási rendjének kialakítása érdekében a „Városkapu” lakópark 
beruházáshoz kapcsolódóan az 5366/22 hrsz-ú ingatlanon létesült 13 db parkoló kezelői feladatait 
az önkormányzat átvegye/ 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 
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2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy készítse el az erre vonatkozó szerződés-tervezetet, annak 

tartalmát egyeztesse le az 5366/22 hrsz-ú ingatlan tulajdonosával, majd terjessze azt a bizottság 
elé/ 

 

Határidő: 2024; március 20; 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

3. javasolja a Közgyűlésnek a jelen határozat 1/) pontjában foglalt kezelői feladat átvételét követően 
a közterületi parkolók üzemeltetéséről és a parkolási díjakról szóló 5/2015/ (II/11/) önkormányzati 
rendelet felülvizsgálatát és a kétórás övezet kiterjesztését tárgyi ingatlan területe vonatkozásában 
is.  

 

Határidő: 2024; április 30; 
Felelős: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

7. napirendi pont: 

Kötelezettségvállalás utólagos jóváhagyása a vetési varjak riasztásához 

(71. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

dr; Varga !ndrás osztályvezető: Kiegészíteni nem kívánom, annyival esetlegesen módosítanám, hogy 
a mai nappal kezdik meg. Az előterjesztésben az szerepelt, hogy már hétfőn elkezdi, de a mai nappal 
fogja megkezdeni a riasztást a solymász. Kíváncsiak vagyunk, hogy mennyire lesz hatékony, puding 

próbája az evés ugye, most egyelőre 12 alkalmat rendeltünk meg, ez nagyjából le is fedi azt az 
időtartamot, ameddig lehet ezzel a riasztással élni, ameddig a fészekrakási időszak történik, addig lehet 

ezt a fajta tevékenységet végezni. Úgy tervezi, hogy heti 3 vagy max. 4 alkalommal, tehát 3 vagy 4 nap 
riasztana 4 madárral és mivel egy madár ilyen 1,5 órás időtartamot bír, így körülbelül 6 órás lenne az 
az időtartam, amíg a riasztási tevékenységet végzi egy alkalommal. 

 

Bomba Gábor elnök: Annyi kérdésem lenne, hogy láttam, hogy volt próbálkozás a Platán soron 
leszedni a fészkeket, de ott a tűzoltó is feladta, ha jól láttam ott személyesen is. Viszont a gallyazáshoz 
meg nincs olyan autónk, ami odáig felérne, úgy tudom/ 
 

Rácz Zoltán elnökhelyettes: Ezt kiegészíteném. A madárfészek eltávolítást egy nagyon ügyes ember 

csinálta, én nem emlékszem a nevére, aki alpintechnikával meg mindennel bír mindenféle ilyen 
ügyben. Azt állította és zömében a varjúfészkeket le is verte addig, amíg a 4 méteres rúddal elérte az 

Önkormányzat tulajdonában lévő emelőkosaras kocsiból a fészkeket. Ő azt állította, hogy a tűzoltóknak 
a nagy nehéz járművei egyszerűen képtelenek lennének a Platán soron egyébként is erre a műveletre, 
de tulajdonképpen, hogyha ő kap egy 5 méteres rudat, akkor mindezt meg tudná oldani, nagyobb 

rúddal ő ezt az egészet meg tudná oldani, de hát erre kell a főnökségnek a hozzájárulása, ő szívesen 
csinálja meg ért is hozzá, megvan hozzá a bátorsága, egyébként elképesztő. Köszönöm szépen. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el; 
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!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

73/2024; (III;13) határozata 

kötelezettségvállalás utólagos jóváhagyásáról vetési varjak riasztásához 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/ e) pontja szerinti hatáskörében eljárva utólagosan 
engedélyezi a vetési varjak ragadozó madarakkal történő riasztására irányuló, 1/150/000 Ft + ÁF! 
értékű kötelezettségvállalást, melynek keretében Bódis Gergely solymász végez 12 alkalommal 
riasztást Szekszárd, Toldi u/, Bajcsy Zs/ u/, Kölcsey ltp/ és Wosinsky ltp/ közterületein/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

8. napirendi pont: 

Állásfoglalás fizető parkolóhelyek díjmentes használatára 

(75/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr/ Varga !ndrás osztályvezető 

 

dr; Varga !ndrás osztályvezető: Kiegészíteni ezt sem kívánom. Amennyiben a Bizottság úgy dönt 
esetlegesen, hogy valamilyen formában támogatni kívánja ezt a tevékenységet a parkolóhelyek 
valamilyen szintű térítésmentes biztosításával, akár közlekedési kártya, akár egyébként ingyenes 
használat, akkor kérném, hogy a rendelet módosítására vonatkozó határidőt azt inkább az áprilisi 
közgyűlésre javasolnám és akkor már egyidejűleg ezzel, akár a Vitéz utcai 2 órás övezetre való 
kiterjesztéssel együtt, meg egyébként is a rendeletnek esetlegesen egyéb rendelkezéseinek a 
felülvizsgálatával együtt történne meg ennek a módosítása, nem kifejezetten csak most ez miatt a 

kérelem miatt, de ezt mondom, csak akkor, ha a Bizottság támogatja ezt a kérelmet. 

 

Bartal Zoltán ügyvezető igazgató: Én csak annyit kérdeznék !ndrás, hogy ki a kérelmező. Itt egy bt., 

nem?  

 

dr; Varga !ndrás osztályvezető: Így van/ 
 

Bartal Zoltán ügyvezető igazgató: Tehát ez egy vállalkozás. 

 

dr. Varga !ndrás osztályvezető: Gazdálkodó szervezet. 
 

Bartal Zoltán ügyvezető igazgató: Tehát ő ezt a munkát, amire hivatkozik, ő ezt egy pályázat 
formájában elnyerte, amibe bele kellett volna kalkulálnia ezt a költséget is, ezt csak így megjegyzem, 
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tehát itt nem önkormányzatról van szó, nem önkormányzati intézményről, nem állami intézményről, 
nem iskoláról, nem szervezetről, itt egy gazdasági társaságról van szó/ 
 

Bomba Gábor elnök: És jól látom, hogy nem nonprofit? 

 

dr; Varga !ndrás osztályvezető: Igen. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el; 
 

Bomba Gábor elnök: A ’C’-t tenném fel szavazásra, hogy nem támogatja a díjmentes parkolóhely 
használatra irányuló kérelmet. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

74/2024; (III;13) határozata 

a HÁSZI Bt; díjmentes parkolóhelyhasználat iránti kérelméről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 2/1/ pontjában meghatározott hatáskörében eljárva nem 
támogatja az otthonápolási feladatokat ellátó HÁSZI Bt-nek a díjmentes parkolóhelyhasználatra 
irányuló kérelmét/ 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

9. napirendi pont: 

Javaslat a „Vállalkozási szerződés Szekszárd város területén földi úton történő 2024-2025; évi 
vegyszeres szúnyoggyérítésére” tárgyú beszerzési eljárás megindításának jóváhagyására     
(72/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Köszönöm a szót/ Tisztelt Bizottság! Ez egy opcionális lehetőség, 
ugye jó pár éve már az állam vette át ezt a feladatot, a szúnyoggyérítési feladatot, viszont amikor 

nagyobb invázió van, akkor szoktunk egy olyan opciót bevetni, hogy mi is beszerzünk egy vállalkozást, 
aki a földi, az ún/ melegfüstös eljárást végzi. Nem biztos, hogy erre szükség lesz, de ha szükség lesz, 
akkor szeretnénk lefolytatni egy beszerzési eljárást, hogy ott legyen a tarsolyban a vállalkozó, 

amennyiben szükség van rá. 

 

Bomba Gábor elnök: Van olyan vállalkozó, akivel már régebben dolgoztunk és most nincs az 
ajánlattevői körben javasolva? Nincs?  
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További kérdés, hozzászólás nem hangzott el; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

75/2024; (III;13) határozata 

„Vállalkozási szerződés Szekszárd város területén földi úton történő 2024-2025; évi vegyszeres 
szúnyoggyérítésére” tárgyú beszerzési eljárás megindításának jóváhagyásáról     

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/ b) pontjában meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. jóváhagyja az előterjesztésben rögzített ajánlattevői kört/  
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 

 

2. dönt Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata (továbbiakban. !jánlatkérő) „„Vállalkozási 
szerződés Szekszárd város területén földi úton történő 2024-2025/ évi vegyszeres 

szúnyoggyérítésére” tárgyú beszerzési eljárás megindításának elfogadásáról az előterjesztés 
szerinti tartalommal; 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős:  Bomba Gábor elnök 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős:  dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

10. napirendi pont: 

Javaslat a „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata zártkerti és külterületi területeinek, 
útjainak, vízelvezető szurdokjainak gallyazása, kaszálása II;” tárgyú beszerzési eljárás 
megindításának jóváhagyására 

(73/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Köszönöm a szót/ Itt nagyon nagy százalékban a külterjes 
területekről beszélünk, benne is van, hogy szurdikok, vagy például ózsáki bekötőút kaszálása, tehát 
ezek azok a területek, amik korábban még a Zöld brigád létezésénél ezek mindig úgy elfelejtődtek, 

elmaradtak, épp a belváros fontosabb volt. Tavaly vagy tavalyelőtt volt egy szerződött partnerünk, aki 
ezt megcsinálta, a mi véleményünk szerint jó minőségben, elhordta a fát, nem okozott kárt. Amikor 
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szóltunk, jött és csinálta. Én beszéltem a Spanyol !driennel ez ügyben, hogy nekik a kapacitásukba, 

jelenlegi kapacitásról beszélek, beleférne-e ez. Azt mondta, hogy nem, tehát őnekik is ki kéne építeni, 
4-5 embert említett ő plusz 1 brigádvezetőt, illetve infrastruktúrát, tehát autót, szerszámokat. Benne 

van minden beszerzésünkben, hogy nem vagyunk kötelesek lehívni a keretet, de ha engedi a Bizottság 
és jóváhagyja, akkor ezt szeretnénk gyorsan beszerezni, illetve el is indítani, amíg még nincsenek nagy 
lombok. Köszönöm. 

 

Máté Péter tag: Javaslom, hogy annak ellenére, hogy a Spanyol !drienn lenyilatkozta, hogy nincs 

kapacitásuk rá, de én javaslom az Alisca Terrát bízzuk meg ezzel. Szerintem azt nem is kell 

beszereztetnünk, az Alisca Terrát, bízzuk meg ezzel és az Alisca Terra ugyanúgy alvállalkozóval meg 
tudja oldani, akkor amikor kell, akár ugyanezekkel, de akkor a Terrával állunk kapcsolatban, és azt nem 
kell beszereztetnünk, mivel a saját cégünk. Jól mondom? Igen vagy nem? Itt is egy keretről beszélünk 
és mi rendeljük meg. Mi rendeljük meg a munkát, tehát nem feladatot írunk ki, nem azt írjuk ki, hogy 
28 kilométert le kell kaszálni, nem azt írjuk ki. Azt írjuk ki, hogy van ennyi keretünk és ebbe a 
keretösszegbe majd rendelünk munkát. Jól mondtam, Karcsi? 

 

Bomba Gábor elnök: Péter azt mondja, hogy most itt beszerzési eljáráshoz lenne egy keretszerződés. 

Tehát arról szól, amit Te mondtál, hogy amikor kell, lehívjuk. Az Ő javaslata, én úgy értem, hogy ezt a 
szerződést kössük meg az Alisca Terrával ugyanezt, ugyanígy keretszerződéssel és akkor oldja meg.  

 

dr; Varga !ndrás osztályvezető: ! feladatellátási megállapodás egyébként nem részletezi? 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Nem, Szekszárd Megyei Jogú Város közigazgatási területén, tehát 
nem külterületeken, de az nem biztos, hogy nem belterület, máris nézem, mert lehet, hogy belterületre 
írtuk, nem tudom, mert ugye szándék volt ezt itt tartani, ezt a feladatot. Bocsánat, máris nézem, hogy 
belefér-e.  

 

Bomba Gábor elnök: Nem köthetnénk a céggel egy sima szerződést? 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Nincs sima szerződés, beszerzés van, közbeszerzés vagy in-house. 

 

Bomba Gábor elnök: !kkor vizsgálja meg a Hivatal ennek lehetőségét és a következő bizottsági ülésre 
a megoldást szeretnénk majd. Köszönjük szépen. 

 

Máté Péter tag: Egyébként hozzáteszem, hogy a beszerzési tervben, ami szerepel, a távirányítós 
fűnyíró, az olyan eszköz, ami nagy részére alkalmas és hatékony, mert az egy ilyen elég ritka, mivel nem 
gyűjti össze, ez olyan, amit távirányítóval működteti az ember kintről, megvan a kapaszkodási szöge 

stb/, tehát az nagyon sok olyan helyre, ahol ténylegesen csak gaz van és nem kóró és bokor, azt simán 
tudja, ha ezt megveszik. Tehát így van/  
 

Magyar Károly igazgatóságvezető: Pont a rézsűre találták ki ezt a távirányítóst, az ember leesne/ 
 

Máté Péter tag: Így van/ 
 

Bomba Gábor elnök: Nekem a szurdikokban az a kérdés, ezt kérdezték tőlem, hogy ők szívesen 
csinálják maguk is, nyilván gépük nem biztos, hogy van, hogy olyan konstrukcióval, hogy az ott lakók 
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csinálják, mi elvisszük a levágott gallyakat, egyrészt nekünk kevesebb munka, amit pedig csak géppel 
lehet, azt meg biztosítanánk nekik. Csak ha ilyen lehetőség van, akkor az lenne a kérdésük, hogy akkor 
ezt hogyan lehet egyeztetni, hogy ők mikor érnek rá, meg mikor mi megyünk, vagy nincs is ilyen 

lehetőség, vagy nem is szoktunk ilyet csinálni? 

 

dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető: Közigazgatási területen belül, úgy szól az in-house megállapodás 
is, tehát abba kell csak pótlólag módosítási szinten betenni és vinni Közgyűlés elé/ 
 

Máté Péter tag: Akkor nem kell következő bizottsági ülés, most ebben a napirendben tudunk olyan 

határozati javaslatot hozni, hogy a Közgyűlésnek elfogadásra javasoljuk ezt a módosítást. Akkor ezt 

tegyük meg Mónika szerintem, de előbb szavazzunk róla/ 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Bomba Gábor elnök: Módosítanánk a határozati javaslatot ezzel, hogy nem a következő bizottsági 
ülésre kell behozni, hanem a következő közgyűlésre javasoljuk döntésre behozni. 
 

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér bizottsági tag elhagyta az üléstermet; Jelen van 3 fő bizottsági tag, a 
bizottság határozatképes; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

76/2024; (III;13) határozata 

„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata zártkerti és külterületi területeinek, útjainak, 
vízelvezető szurdokjainak gallyazása, kaszálása II;” tárgyú beszerzési eljárással kapcsolatos javaslat 

megfogalmazásáról 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/ b) pontjában meghatározott hatáskörében eljárva a 
„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata zártkerti és külterületi területeinek, útjainak, 
vízelvezető szurdokjainak gallyazása, kaszálása II/” tárgyú beszerzési eljárás megindításával kapcsolatos 
előterjesztést megtárgyalta, és 

 

1. javasolja tárgyi feladatok !lisca Terra Regionális Hulladékgazdálkodási Nonprofit Kft/ által 
történő ellátását- 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 
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2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt az 1/) pontban foglaltakkal kapcsolatos intézkedések (in-house 

megállapodás módosításának előkészítése, Közgyűlés elé történő beterjesztése) megtételére/ 
 

Határidő: 2024; március 18; 
Felelős: dr; Gerzsei Edit igazgatóságvezető 

 

11. napirendi pont: 

Javaslat a „Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának intézményei és Szekszárd Megyei Jogú 
Város Polgármesteri Hivatala részére futárszolgálat körébe tartozó feladatok ellátására” tárgyú 
árajánlat kérés megindításának jóváhagyására     
(67/ számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: !nnyival kiegészíteném, ez egy árajánlatkérési eljárás, amit 
korábban nem hoztunk a Bizottság elé/ Most azzal a szándékkal, hogy esetleg a Bizottság szeretné-e 

kibővíteni az ajánlattevői kört vagy mehet így, hogy a KT-Dinamic az egyetlen. 

 

Bomba Gábor elnök: Van-e valakinek javaslata a kiegészítésre? 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el; 
 

Bomba Gábor elnök: Akkor az eredeti határozati javaslatra szavaznánk.  

 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 

egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

77/2024; (III;13) határozata 

„Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának intézményei és Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatala részére futárszolgálat körébe tartozó feladatok ellátására” tárgyú 

beszerzési eljárás megindításának jóváhagyásáról   
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési Bizottsága 
a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019/ (XII/23/) önkormányzati rendelet 1/ melléklet 
Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 16/ a) pontjában meghatározott hatáskörében eljárva 

 

1. jóváhagyja az előterjesztésben rögzített ajánlattevői kört/  
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Bomba Gábor elnök 
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2. dönt Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata (továbbiakban. !jánlatkérő) „Szekszárd 

Megyei Jogú Város Önkormányzatának intézményei és Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatala részére futárszolgálat körébe tartozó feladatok ellátására” tárgyú 
beszerzési eljárás megindításának elfogadásáról az előterjesztés szerinti tartalommal- 
 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős:  Bomba Gábor elnök 

 

3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a határozattal kapcsolatos eljárási cselekmények megtételére; 

 

Határidő: döntéshozatal napját követő 10 munkanapon belül 
Felelős:  Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Bomba Gábor elnök: ! nyilvános ülés végére értünk, áttérnénk a zárt ülésre, kérem, hogy teremtsük 
meg ennek a feltételeit/ 
 

További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 10 óra 16 perckor berekeszti. A 

bizottság zárt ülésen folytatja munkáját; 
 

 

K.m.f 

 

 

Máté Péter 

jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

 

  

 

 

Készítette: 
 

dr; Holczer Mónika       és       Cziráki Ildikó 

  igazgatóságvezető                adminisztrátor 

Bomba Gábor 

elnök 

 
 
Ellenjegyezte: 

           dr; Zsikó-Gál Klaudia 

                jegyző 

 


